
Østbirk Idrætsforening 

 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag 19. maj 2016 kl 19.00  

Bestyrelsen og suppleanterne var alle mødet (minus Torben B, som har orlov) 
Det var Mortens første deltagelse, og han blev i den forbindelse budt velkommen. Hvis han skønner at have behov for 

det, vil man gerne lave et møde med en gennemgang af, hvordan foreningen er organiseret m.m.) 

 

Dagsorden: 

 

Pkt. 1. Godkendelse af referater fra Møde nr. 4 og 4a, 12. april 2016 

Der udestår igangsætning af Nyhedsbrevet. Desuden ønskes aftalen med Superbrugsen nedfældet og 

offentliggjort. 

Referaterne godkendt. 

 

Pkt. 2. Orientering siden sidst v/ Gudrun 

Ø. Skole har bedt om et møde for evaluering af samarbejdet om minitræneruddannelsen. Poul og 

Gudrun deltager i mødet 31. maj. Forinden indsamles bemærkninger fra de involverede udvalg. 

Hanne (håndbold) havde kun hørt positive bemærkninger fra både trænere og de unge mennesker. 

Trænerne var lidt famlende i starten, men er klar til en gentagelse. 

Poul kontakter fodbold - håndbold (4 deltagere, hvoraf en fortsætter som hjælpetræner) 2 skal på 

efterskole, men forventes at vende tilbage som hjælpetrænere). 

Gudrun kontakter badminton - tennis – gymnastik  

  

Der er netop rundsendt en 3. - og sidste - opfordring om besvarelse af medlemsundersøgelsen. 

 

Pkt. 3. Kræmmermarkedet v/ Søren 

Der har været afholdt 2 møder. Man mangler stadig et køretøj til udbringning + nogle hjælpere. 

En af ølvognene slettes – i stedet har ØIF fået 2 andre jobs med opstilling og forefaldende arbejde. 

Der indkaldes til møde 30. maj for underskrivning af kontrakter. 

I gang med at samle gevinster - to har sagt nej. Mangler 5 gevinster á 300 og 5 á 50 kr. 

Poul vil gerne supplere med mulige sponsorer, hvis det bliver nødvendigt – da der i år ikke holdes 

Birkefesten, kan nogle af støtterne herfra måske være mulige sponsorer til kræmmermarkedet. 

P.t. mangler vi 14 m/k for at udfylde listen - mest om søndagen. 

Frivilligbanken har givet én hjælper (foruden dem, der var derfra i forvejen). 

Gudrun skriver til Frivilligbanken om at svare, når de bliver spurgt. 

 

Pkt. 4. Status regnskab/budget v/ Kirsten 

Håndbold har revideret budgettet og afleveret en budget, der ender på + 14.500 kr. 

Ingen af de øvrige udvalg, der skule justere deres budget – fodbold, gymnastik, badminton, cykling 

og tennis - har indsendt et korrigeret budget 

Der er indbetalt aktivitetstilskud fra kommunen – ca. samme beløb som sidste år. 

På næste møde gennemgås økonomien grundigt, og Kirsten rundsender oplæg forud for mødet, 

mandag 13. juni, som ændres fra bestyrelsesmøde til fællesmøde 

 

Pkt. 5. Arrangementer/projekter til efteråret 

a) Udviklingsseminar. Grundet mange aktiviteter i efteråret holdes seminaret først lørdag 29. 

oktober – som dagsprogram. Gudrun kontakter Orla, DGI, for indhold og program for dagen. 

opfølgningsaftenen fastsætter Gudrun i samarbejde med DGI. 

b) Klubudvikling med Karina Kallehauge. For at sikre optimal fokus, udsættes forløbet med 

Karina til efter udviklingsseminaret. 

c) Andreas Nørgaards social-sportslige projekt – søges gennemført i august 



d) Aktivitetsdag i Vestbirk – Løb og atletik har meldt sig – fodbold, hvis faciliteterne er til det – 

gymnastik er uafklaret. 

e) Markedsdag hos Superbrugsen – aftales med Kenneth i forbindelse med sponsoraftalen – 

ønskes først gennemført i september og gerne som optakt til vinteraktiviteternes opstart. 

 

Pkt. 6. Arkivalier v/ Gudrun 

a) Gl. protokoller afleveres til Egnsarkivet. 

b) Egnsarkivet har en komplet samling af ”8752” – desuden har Birte og Bent overdraget deres 

samling til ØIF (også dette er komplet efter tilførsel af enkelte numre) – samlingen opbevares i 

klubhuset  

 

Pkt. 7. Ny web-redaktør v/ Søren 

Søren ønsker afløsning som web-redaktør, men vil gerne beholde arbejdet med conventus. 

Inspirationsudvalget spørges, om de kender én, der vil overtage tjansen. 

Desuden efterlyses ny web-redaktør i Nyhedsbrevet. 

 

Pkt. 8. Emner til næste Fællesmøde: 

Juni-mødet ændres til fællesmøde, bl.a. med følgende emner på dagsordenen. 

a) Økonomigennemgang af år til dato 

b) ØIF’s klubdragt / farve (Pokalfinale spillet i Østbirk i overtræksdragter) 

c) Fodboldafdelingens erfaring med betaling af 45 kr./timen til udvalgte hj. trænere 

d) Rodendo 

e) Aktivitetsdagen i Vestbirk 

f) Kræmmermarkedet 

 

Pkt. 9. Eventuelt 

Med håndboldudvalget som praktisk arrangør, gennemføres to dage i efterårsferien med hoppe-

borge m.m. i hallen. 

 

Søren påtog sig opgaven med at reservere lokale og bestille kaffe/te til bestyrelsesmøderne. 

 

Superbrugsen vil gerne i forbindelse med sponsoraftalen give trøjer til et hold – afdelinger, 

der har et hold med manglende spillerdragt bedes kontakte Torben Pank snarest. 

 
 
 

 


